
Oudenaarde, 20 mei 2025

Overeenkomstig het decreet lokaal bestuur breng ik ter kennis van de raadsleden dat 
volgende voorstellen/vragen aan de agenda van de gemeenteraadszitting van donderdag, 22 
mei 2025 worden toegevoegd dit overeenkomstig artikel 3 § 1 van het huishoudelijk 
reglement van de gemeenteraad houdende:

“Gemeenteraadsleden kunnen uiterlijk vijf dagen vóór de vergadering voorstellen of vragen 
aan de agenda toevoegen. 

Wanneer een raadslid een voorstel aan de agenda toevoegt dient dit te omvatten: voorstel 
van beslissing en een toelichtende nota. 

Wanneer een raadslid louter een vraag agendeert hoeft dit niet vergezeld te zijn van een 
voorstel van beslissing en toelichtende nota. 

Voorstellen en vragen worden geagendeerd volgens grootte van de fractie.

Op vragen volgt enkel een antwoord van de betrokken schepen of burgemeester. Enkel de 
vraagsteller heeft mogelijkheid tot wederantwoord”.

voorzitter, 

Andy Vandekerckhove

1. Raadslid Sybille De Vos

1.1. Vraag 1: Stand van zaken en voortgang overleg en onderhandelingen voor behoud Richtpunt 
campus Oudenaarde

Naar aanleiding van het plotse en onverwachte nieuws dat wij via de media vernamen over de 
afbouw/sluiting van Richtpunt campus Oudenaarde, enige tijd geleden, nam de gemeenteraad in een 
vorige zitting, unaniem de beslissing om er bij de deputatie van onze Provincie op aan te dringen om 
hun beslissing tot afbouw/sluiting te willen herzien. Mede onder druk van ons Stadsbestuur, van het 
personeel leerlingen en ouders, de syndicale organisaties, de schoolraad en vele Provincieraadsleden, 
werd een beslissing over het verder voortbestaan van onze Provinciale School, op de voorbije 
Provincieraad, uitgesteld, en is overeengekomen in de Provincieraad om overleg alle kansen te geven, 
dit met alle actoren die betrokken zijn bij de werking en het verder voortbestaan van onze Provinciale 
School in Oudenaarde.

Omtrent de stand van zaken over het geplande overleg en de gesprekken heb ik volgende vragen:



1. Zijn er sedert de laatste gemeenteraad en de beslissing tot uitstel van de beslissing in de 
Provincieraad, vanuit onze Stad reeds contacten geweest en is reeds overleg gepleegd met de 
Deputatie?

2. De vrees leeft bij vele personeelsleden dat zij, bij afbouw en sluiting van de campus 
Oudenaarde, hun baan zouden verliezen of mogelijks, in het beste geval, zullen overgeplaatst 
worden naar een andere campus. Wordt hierbij in voldoende mate aangegeven dat bij het 
mogelijks verdwijnen van onze Provinciale School de economische impact op de lokale 
werkgelegenheid en ondernemerschap, groot zal zijn?

3. Is men zich bewust van het feit dat veel lokaal talent zal verloren gaan bij het verdwijnen van de 
opleidingen haarverzorging en schoonheidszorg?

4. Kan er bij onderhandelingen met de Deputatie op aangedrongen worden dat, bij het verder 
verloop van het overleg en onderhandelingen, op een transparante wijze, personeel, leerlingen, 
ouders en syndicale organisaties; waar momenteel een grote ongerustheid heerst, op de hoogte 
zullen gehouden worden bij de verdere ontwikkelingen tot behoud van onze Provinciale School?

2. Raadslid Murat Yurtay

2.1. Vraag 1: nieuwe Hef/Ophaalbrug in Oudenaarde

Op 27 maart 2025 ging, op initiatief van de Vlaamse Waterweg een infovergadering door in het 
ontmoetingscentrum Sint-Jozef inzake de modernisering van de Boven – Schelde, zowel voor de sluizen 
Oudenaarde, Asper en Kerkhove. Deze modernisering omvat grondige en ingrijpende werken en 
investeringen, om op termijn te komen tot drie nieuwe, grotere sluizen. De Boven – Schelde is een 
belangrijke economische levensader die deel uitmaakt van het Europese netwerk Seine-Schelde. Het is 
belangrijk en positief dat deze duurzame investeringen ook in onze Stad zullen plaatsvinden, waar met 
de vernieuwing van de bestaande sluis. Schepen met een lading tot 4.500 ton zullen kunnen voorbij 
komen. 

De binnenvaart is een duurzaam transportmiddel, die een belangrijke rol vervult om transport via de 
binnenvaart mogelijk te maken en op die manier transport via de weg terug te dringen.

Het is evenzeer belangrijk, via deze investeringen de Binnenvaart te ondersteunen, nu uit recente cijfers 
gebleken is dat het aantal zelfstandige binnenschippers de voorbije jaren sterk gedaald is in de Vlaamse 
Binnenvaart. 

Iets verder dan de sluizen aan de Eindrieskaai ligt de ophaalbrug aan de Bergstraat-Tussenbruggen. Deze 
hefbrug is één van de oudste pistonbruggen van ons land. Door de jaren heen zijn tal van noodzakelijke 
aanpassings- en onderhoudswerken aan deze hefbrug uitgevoerd. Ondanks deze werken blijft deze 
hefbrug een “trage” ophaalbrug, die op vele momenten voor oponthoud zorgt voor zowel wandelaars, 
fietsers, als voor gemotoriseerde weggebruikers. Een nieuwe “vlugge” hefbrug dringt zich dan ook, meer 
dan ooit op.

Daarom mijn volgende vragen:

1. Kan er bij de Vlaamse Waterweg en de bevoegde Vlaamse Overheid op aangedrongen worden, 
in het vooruitzicht van de onderhoudswerken en vernieuwing aan het bestaande 
stuwsluiscomplex op de Boven – Schelde, en de bouw van drie nieuwe en grotere sluizen, dat er 
ook daadwerkelijk werk gemaakt wordt van de bouw en aanleg van een nieuwe hef/ophaalbrug 
aan de Bergstraat/Tussenbruggen?

2. Kan aan de Vlaamse Minister van Mobiliteit, Openbare werken, Havens en Sport gevraagd 
worden om hiervoor de nodige kredieten in de Vlaamse Meerjarenbegroting in te schrijven?

3. Kunnen wij als Stadsbestuur op de hoogte gehouden worden van het verdere verloop van de 
plannen en de eventuele tijdsspanne van een mogelijke nieuwe aanleg van hef/ophaalbrug, in 
onze Stad?

3. Raadslid Gilles Simoens



3.1. Vraag 1: verdere ontwikkeling sportpark 

Oudenaarde mag trots zijn op haar bruisende sportverenigingen. Zij vormen niet alleen een gezonde 
uitlaatklep voor jongeren, zowel recreatief als competitief, maar vervullen ook een belangrijke sociale 
en verbindende rol binnen onze gemeenschap. Elk weekend zetten talloze vrijwilligers zich met hart en 
ziel in voor hun club, en net die passie draagt bij aan het dynamisch karakter van onze stad.

Het stadsbestuur investeerde de voorbije jaren terecht in sportinfrastructuur, met o.a. de aanleg van 
kunstgrasvelden en de vernieuwing van de sporthal. Dergelijke investeringen mogen echter geen 
eenmalige inspanningen zijn. De noden van de sportsite evolueren voortdurend en vragen een 
structurele opvolging.

Daarom heb ik volgende vragen:

1. Welke concrete plannen zijn er op korte en middellange termijn voor verdere vernieuwing en 
verbetering van de sportsite?

2. Wordt er actief overleg gepleegd met de betrokken actoren en omgeving om hun noden en 
prioriteiten in kaart te brengen en hierop in te spelen?

4. Raadslid Steven Bettens

4.1. Vraag 1: locatie voor de keramiekklas 

Toerisme Vlaanderen heeft de kapel van de Abdij van Maagdendale in erfpacht vanaf het najaar van 
2023. Bedoeling is dat in dit historisch gebouw een nieuwe, internationale wielerhub komt, een 
belevingscentrum dat het huidige Centrum Ronde van Vlaanderen zal vervangen. Het nieuwe 
wielercentrum zal wel een impact hebben op de academie voor beeldende kunst. Naar verluidt zullen de 
ovens van de keramiekklas moeten verhuizen.

Vraag:

1. is de stad op zoek gegaan naar een oplossing voor de verhuis van de ovens? En heeft ze die 
gevonden? Zal deze verhuis kunnen plaatsvinden zonder de continuïteit van de lessen en 
bijhorend gebruik van de ovens in gevaar te brengen? Is er al een tijdpad uitgewerkt?

4.2. Vraag 2: kunst in de publieke ruimte

Oudenaarde heeft op publieke plaatsen heel wat kunstwerken, kunstwerken die heel gevarieerd zijn: 
beeldhouwwerken, standbeelden, oorlogsmonumenten, fonteinen, gedichten, funerair erfgoed 
enzovoorts. Een inventaris van die werken ontbreekt momenteel. Een inventaris, samen met een 
informatiebordje bij elk kunstwerk, kan leiden tot een of meerdere nieuwe stadswandelingen.

Vraag:

1. wil de stad een inventaris maken van kunst in de publieke ruimte? En bij de diverse kunstwerken 
een informatiebordje en / of QR-code bevestigen met duiding bij het werk?

5. Raadslid Mathilde Haesaert

5.1. Vraag 1: AED-toestellen in onze stad

"Een AED (Automatische Externe Defibrillator) is een draagbaar toestel dat zelf het hartritme van het 
slachtoffer analyseert en indien nodig een elektrische schok toedient. Zonder AED is er 8 procent kans 
om een hartstilstand te overleven bij reanimatie, met een AED stijgt de overlevingskans tot 60 procent."



Deze informatie lezen we op de website van onze stad. Op dezelfde webpagina volgt een opsomming 
van 20 locaties waar een AED-toestel hangt,  locaties die werden bepaald op basis van een bevraging bij 
de Oudenaardse verenigingen.

Vraag:

1. in meerdere deelgemeenten hangt er vandaag nog geen AED-toestel. Kan in overleg met lokale 
verenigingen een geschikte locatie gezocht worden?

5.2. Vraag 2: toegankelijkheid tijdens de wekelijkse markt

Donderdag is het wekelijkse marktdag in onze stad, en ook mensen met een beperking genieten hier 
graag van. Helaas is onze markt, en zeker het centrale plein, niet altijd even toegankelijk voor 
rolstoelgebruikers. De verlaagde stroken die rolstoeltoegankelijk zijn, worden vaak versperd voor 
marktkramers. In maart zou er een overleg komen met de marktkramers over het gebrek aan 
toegankelijkheid op bepaalde plaatsen op marktdagen. Samen zou overlegd worden om de 
problematiek op te lossen. 

Vraag:

1. heeft dit overleg ondertussen plaatsgevonden? Wat is het resultaat? Denkt de schepen aan 
andere initiatieven die genomen kunnen worden om de markt toegankelijker te maken voor 
rolstoelgebruikers, ouderen met scootmobiels etc..?

6. Raadslid Mathieu De Cock

6.1. Vraag 1: inrichting tuin Zwartzusterklooster

In 2018 kocht de stad de tuin van het Zwartzusterklooster tussen de kerk van Pamele en abdij 
Maagdendale aan. Op gemeenteraad van januari 2024 gaf de toenmalige schepen van openbare werken 
aan dat er een inrichtingsplan was voor de tuin en de werken zouden starten in het voorjaar van 2025. 
De tuin heeft een goede ligging en het potentieel om een aangename groene ontspanningsruimte voor 
de buurt of passerende fietsers te worden.

Vragen:

1. Om welke redenen heeft het dossier intussen (opnieuw) vertraging opgelopen?
2. Hoe ziet het bestuur op dit moment de planning van de werken?

6.2. Vraag 2: hermeanderen Maarkebeek

Midden 2024 werd het WORG (watergevoelig openruimtegebied) Schapendries definitief aangeduid 
door de Vlaamse regering. Parallel daaraan werkte de VMM in die periode aan de opmaak van een 
bestek voor een studiebureau dat de hermeandering van de Maarkebeek binnen dat WORG moet 
realiseren.

In de veronderstelling dat de stad deels betrokken is bij dit dossier, of toch minstens op de hoogte wordt 
gehouden.

Vragen:

1. Wat is de stand van zaken in de aanstelling van het studiebureau?
2. Zijn er reeds ontwerpplannen besproken met de stad?
3. Op welk moment in het traject worden de omwonenden betrokken?
4. Zijn er reeds gesprekken gaande m.b.t. eventuele grondinnames?

7. Raadslid Mathieu Mas



7.1. Vraag 1: opvolgingsvraag Sportkot - uitbating

Op de vorige gemeenteraden stelde ik al enkele vragen rond de toekomst van het Sportkot. Vandaag 
heb ik nog een opvolgingsvraag m.b.t. de uitbating. U antwoordde op de gemeenteraad van maart dat 
er een concessie voor de uitbating zou worden uitgeschreven en dat iedereen een eerlijke kans zou 
krijgen om zich kandidaat te stellen. U gaf ook aan dat er, in afwachting van die procedure, een 
overbruggingsperiode kon voorzien worden waarin de sportdienst tijdelijk de uitbating op zich zou 
nemen.

Ondertussen zijn we twee maanden verder en de huidige uitbater stopt definitief volgende week. 
Behoudens mijn vergissing zag ik hieromtrent nog niets verschijnen.

In dat kader heb ik volgende vragen:

1. Wanneer wordt de concessie nu effectief uitgeschreven? Is er sinds de gemeenteraad van maart 
hieromtrent al actie ondernomen? Blijft het principe gelden dat iedereen een eerlijke kans krijgt 
om deel te nemen aan de procedure? Is hier al duidelijkheid over hoe dit zal verlopen?

2. Hoe zal de uitbating van de zaal én de cafetaria verlopen in de komende weken en 
maanden? Wordt deze taak inderdaad overgenomen door de sportdienst, zoals aangekondigd? 
Wat is de regeling specifiek voor de avond- en weekendmomenten? Dit zijn immers cruciale 
tijdstippen voor sportclubs en bezoekers. Kunnen zij op dezelfde manier blijven gebruik maken 
van de cafetaria en infrastructuur?

3. Moeten sporters en clubs vrezen voor een sluiting van de cafetaria in afwachting van een 
nieuwe concessiehouder? Of garandeert u nog steeds de continuïteit?

4. Klopt het dat de stad de inboedel van de huidige uitbater wil overkopen? Zo ja, met welk doel? 
Is dit ter ondersteuning van een toekomstige uitbating of als eigendom van de stad?

5. Kunnen alle huidige sportclubs en individuele sporters het Sportkot blijven gebruiken zoals 
voorheen?

7.2. Vraag 2: werken aan de sportsite Rodelos en de tijdelijke herhuisvesting van sportclubs

Binnenkort starten er ingrijpende werken aan de sportsite Rodelos, wat ongetwijfeld een impact zal 
hebben op de beschikbaarheid van de sportinfrastructuur in onze stad. Tijdens de werken zullen 
bepaalde terreinen tijdelijk niet kunnen worden gebruikt, waardoor sportclubs mogelijk moeten 
uitwijken naar andere locaties.

In dat kader heb ik volgende vragen aan het stadsbestuur:

1. Is er momenteel voldoende sportinfrastructuur beschikbaar binnen Oudenaarde om elke 
getroffen sportclub tijdelijk van een geschikt terrein te voorzien?

2. Is er al duidelijkheid over welke clubs tijdelijk op een andere locatie zullen moeten trainen of 
spelen? Indien ja, naar welke locaties zal worden uitgeweken en is hierover al gecommuniceerd 
met de betrokken clubs? Indien neen, wanneer zal de stad hierover duidelijkheid verschaffen?

3. Voor sommige terreinen werkt de stad met een systeem van 'hoofdgebruikers'. Is zo’n 
hoofdgebruiker verplicht om zijn infrastructuur (tijdens niet-gebruik) beschikbaar te stellen aan 
andere clubs, of gebeurt dat op vrijwillige basis?  Wordt dit systeem van hoofdgebruikers 
momenteel breed toegepast in Oudenaarde? Zo ja, welke sportclubs hebben een dergelijke 
overeenkomst, en voor welke looptijd zijn die afgesloten?

4. Kunnen deze clubs deze infrastructuur door verhuren aan andere verenigingen? Zo ja, vindt het 
stadsbestuur dit een wenselijke praktijk?

5. Gezien de verwachte druk op de sportinfrastructuur tijdens de werken, acht de stadsbestuur het 
opportuun om zelf een coördinerende rol op te nemen in de transparante en billijke verdeling 
van alle terreinen?

8. Raadslid Lieven Cnudde



8.1. Vraag 1: realisatie klimaatplan 

Dan toch is er enerzijds een negatief advies gekomen van de stad voor die immense windturbine. 
Anderzijds is er het klimaatplan dat gerealiseerd moet worden. Op een vorige commissie is een 
overzicht voorgesteld van de reeds gehaalde resultaten, en ook wat nog moet gerealiseerd worden. 
Daarom vragen we het bestuur om de motivatie van dit negatief advies asap, zoals beloofd, ons te 
bezorgen. Want wij begrijpen niet dat de partij GROEN hier zomaar mee heeft ingestemd. 

Vraag:

1. Met welke ernstige / doortastende / nu-wel-haalbare initiatieven zal dit klimaatplan finaal dus 
WEL gerealiseerd kunnen worden?

8.2. Vraag 2: werking / ontstaan vzw GOKO

Recent werd de vzw GOKO opgericht, en op de vorige GR zijn vertegenwoordigers van de stad 
aangesteld om te zetelen resp in het bestuursorgaan en in de AV. Tot voor de oprichting van die vzw 
was er een andere “vereniging” actief bezig met het geschiedkundige en oudheidkundige aspect van de 
stad.

Vraag:

Waarom / hoe / op initiatief van wie ... werd NU deze vzw GOKO opgericht, toch allicht ter vervanging 
van een vroegere vereniging?

9. Raadslid Dagmar Beernaert

9.1. Vraag 1: zonnecrèmepalen in de basisscholen en bij jeugdverenigingen

Enkele dagen terug liet de Stichting tegen Kanker weten dat ruim zeven op de tien kinderen tussen 12 
en 18 jaar vorig jaar zonnebrand opliepen. Bij meer dan een derde was die zelfs pijnlijk. Onderzoek laat 
er ook geen twijfel over bestaan: wie op jonge leeftijd verbrandt, loopt later meer risico op huidkanker. 
De goeie gewoonte om je te beschermen tegen de zon kan je best op jonge leeftijd aanleren. In de 
gemeente Lint gaf het stadsbestuur daarom alle basisscholen een zonnecrèmepaal cadeau. De kinderen 
leren zo om zich in te smeren tijdens de speeltijd en buitenactiviteiten. En zien smeren, doet smeren. 
Het is een heel handig systeem op de hoogte van kinderen en met een sensor. 

Stichting tegen Kanker werkt al verschillende jaren pedagogische tools uit om kinderen op speelse 
manier te leren hoe ze zich best beschermen tegen de zon. Zo is er in het project ‘Zonneslimme scholen’ 
een digitale toolkit voorzien om Zonneslimme School te worden en is er ook een pedagogische doe-
koffer over het thema.

Daarom deze vragen:

1. Is de gemeente bereid om de basisscholen en jeugdverenigingen te voorzien van 
zonnecrèmepalen om zo huidverbranding en de risico’s op lange termijn tegen te gaan en 
Oudenaardse kinderen de goeie gewoonte aan te leren om zich te beschermen tegen de zon? 

2. Zal de gemeente de scholen aanzetten om Zonneslimme school te worden en verder in te zetten 
op preventie rond het thema? 

3. Hoe wil de gemeente verenigingen en scholen, maar ook organisatoren van grotere 
evenementen waar veel kinderen komen aanzetten om aandacht te hebben voor de 
bescherming tegen de zon?

9.2. Vraag 2: leegstand in Oudenaarde



In Oudenaarde stonden vorig jaar 96 van de 758 handelspanden leeg. Dat komt overeen met 12,7 
procent. Dat leren cijfers van de dataspecialist Locatus. Het Belgisch gemiddelde is 10,4 procent. Een 
jaar eerder bedroeg de leegstand in Oudenaarde nog 10,7 procent. Het gaat om een verschil van 2 
procentpunt.

Eén van de redenen voor de leegstand die vaak aangehaald wordt, zijn de hoge huurprijzen van de 
handelspanden in het centrum. In Oudenaarde worden eigenaars verplicht om leegstandtaks te betalen 
na één jaar leegstand, die taks loopt jaar na jaar stelselmatig op.

Daarbij volgende vragen:

1. Welke maatregelen zal het stadsbestuur nemen om de leegstand aan te pakken?
2. De leegstand doet zich natuurlijk niet enkel voor in het stadscentrum, maar ook in de kernen 

van de deelgemeenten. Zal het stadsbestuur ook een specifieke aanpak uitrollen om de handel 
en de horeca in de deelgemeenten te stimuleren?

3. Is het gemeentebestuur bereid om de leegstandtaks te koppelen aan de gevraagde huurprijs? 
Op die manier moeten eigenaars die exuberante huurprijzen vragen ook een hogere 
leegstandtaks betalen. Bovendien worden ze ook aangemaand om hun pand aan een lagere 
huurprijs in de markt te zetten, met een grotere kans op invulling tot gevolg.

10. Raadslid Christine Vandriessche

10.1. Vraag 1: Park Liedts fietsstrook

Ik kreeg volgende vraag van een bezorgde inwoner:

Tussen het Café de Pink Panther en de ingang van het park aan de achterkant van de muziekschool, ligt 
een fietsstrook van zo’n 200m. Hier is het erg moeilijk fietsen door de losliggende gravé/kiezelsteentjes. 
Hierdoor is dit pad heel moeilijk berijdbaar voor inwoners die niet zo stabiel zitten op een fiets.

Vraag:

Of de ondergrond of deze strook kan worden aangepast om de fietsveiligheid in onze stad te 
verbeteren.

11. Raadslid Luc Lammens



11.1. Vraag 1: renovatie buurtwegen

Onlangs passeerde ik in Splendelos, Mater en stelde ik vast dat de weg mooi en nieuw geasfalteerd was, 
de kanten 

mooi aangevuld met kiezel. Mooi werk !

De plattelandsgemeenschap van Eine-Heurne-Mullem kijkt daar ook naar uit.

De Herlegemstraat beginnende aan de Molenstraat tot aan het kruispunt met de Leistraat-Beekstraat is 
dringend aan 

onderhoud toe. Ter hoogte van Beekwegel   is de Herlegemstraat zelfs gevaarlijk voor grotere 
voertuigen wegens het verschil in

niveau tussen de linkerkant en de rechterkant. Ook de Marollestraat en de Sint Hilariuslindestaat, waar 
men destijds een 

stuk vergeten is te herstellen, is aan dringend onderhoud toe.

Vraag:

1. ter bevordering van de leefomstandigheden in onze plattelandsgemeenten, wanneer zijn deze 
straten aan de beurt ?



12. Raadslid Stefanie Debod



12.1. Vraag 1: dienstverlening rond zorgvolmacht

Een zorgvolmacht heeft de laatste tijd veel aandacht gekregen en mensen gaan zich informeren. In 
sommige tijdschriften kan men lezen dat deze kan aangevraagd worden aan de stad (om zelf in te vullen 
en verplicht neer te leggen bij de bevoegde instantie) of via een advocaat of notaris (met een hoog 
prijskaartje) zie link VRT. 

https://www.vrt.be/vrtnews/nl/2025/03/17/meer-mensen-nemen-een-zorgvolmacht-notarisfederatie-
bart-van-ops

- Een zorgvolmacht of beschermingsvolmacht is een volmacht die u vandaag als bekwaam persoon geeft 
voor het geval u in de toekomst niet meer in staat zou zijn om zelf uw persoonlijke belangen te 
behartigen en uw vermogen te beheren. Het laat u toe om zelf te bepalen hoe en door wie uw 
vermogen beheerd wordt.

De zorgvolmacht kan ingaan onmiddellijk nadat u de volmacht hebt afgesloten, op pas vanaf het 
moment dat u feitelijk onbekwaam wordt. In het eerste geval kunt u uiteraard nog altijd zelf 
beslissingen nemen.

Belangrijk verschil met de bewindvoerder, die aangesteld wordt door de vrederechter als je niet meer 
handelingsbekwaam bent, is dat u als volmachtgever uiteraard zolang u handelingsbekwaam bent, nog 
altijd op eigen houtje beslissingen kunt nemen.

- Blijkbaar kan een inwoner van Oudenaarde dergelijk formulier niet digitaal noch op afhaal bekomen, er 
wordt verwezen naar een notaris (zie hoger) of de mutualiteit.

Maar, deze laatste kunnen een voorbeeldformulier ter beschikking stellen, doch met een watermerk in, 
dus zeker geen officieel document.

- In andere gemeenten, bv Genk, kan dit door elke inwoner afgehaald worden van de website van de 
stad, maar niet bruikbaar voor anderen, gezien het logo van de stad.

Vraag:

1. Kan de stad dit ook als dienstverlening aan zijn inwoners aanbieden? Is een kleine moeite maar 
een grote hulp voor veel mensen. 

13. Raadslid Dina Librecht

13.1. Vraag 1: stand van zaken BOA (buitenschoolse opvang en activiteiten)

Situering: - doel decreet: betere afstemming tussen bko en vrije tijdsactiviteiten voor alle kinderen en 
gezinnen; waarbij de stad de regierol heeft

- eind april werd de stad op de hoogte gebracht van de middelen die, door Opgroeien, voorzien zijn voor 
de stad

- overgangstermijn, gestart in 2021, geeft nu 2 opties: 

ofwel huidige regeling verder zetten tot 1/9/26

ofwel starten, zoals oorspronkelijk voorzien, op 1/1/26 met een tijdelijke extra subsidie/kind tot 
1/9/2026

- in 2025 en 2026 (tot 1/9/26) krijgt de stad, zoals blijkt uit de gegevens van het Agentschap Opgroeien, 
er mogelijks ook nog een extra boost-subsidie bovenop

Al deze middelen mogen enkel en alleen geïnvesteerd worden in het BOA-verhaal.

Vraag:

1. hoever staat de stad met de invoering van het BOA-verhaal?

https://www.vrt.be/vrtnews/nl/2025/03/17/meer-mensen-nemen-een-zorgvolmacht-notarisfederatie-bart-van-ops
https://www.vrt.be/vrtnews/nl/2025/03/17/meer-mensen-nemen-een-zorgvolmacht-notarisfederatie-bart-van-ops


2. kunnen we starten op 1/1/26 zodat we die extra subsidie, en boost-subsidie 2025-2026, die 
zeker welgekomen is, binnen halen?

3. hoe gaat de stad deze middelen inzetten? En op welke manier kunnen welke partners nog 
meestappen in dit verhaal?

13.2. Vraag 2: herwaardering pleintje waar generaties wijkbewoners mekaar ontmoeten

Situering:

De wijk rond de Molenkouter/Windmolenstraat in deelgemeente Bevere behoort tot de oudste 
wijken van de Vlaamse Ardennen. Een deel van de bewoners woont er al sinds het prille begin, 
maar een even groot deel bestaat uit jonge gezinnen. 

Vroeger was dit een gezellige ontmoetingsplek maar nu ligt het pleintje er wat verwaarloosd 
bij, met alle gevolgen van dien: zwerfvuil, versleten zitbanken en troosteloos groen.

In 2023 startte Beweging.net met een paar buurtbewoners een participatietraject Giraff (Goed 
In Ruimte Aan de hand van Foto’s en Filmpjes) op: in verschillende fases werden zij betrokken 
om mee te denken hoe ze van dit verwaarloosd pleintje tot een bruisende ontmoetingsplek 
konden komen.

In een 1ste fase kwamen voorstellen: van een aantal zitbanken, over een petanque-plein tot 
plannen voor een jaarlijks buurtfeest incl. een braderij met kringwinkelproducten … .

In de zomer konden de buurtbewoners (fase 2) hun top 3 van verbetermomenten bekend 
maken aan de projectgroep. 

In het najaar van 2023 landde de Giraff – een levensgrote houten versie van het dier – op het 
plein en konden de bewoners hun definitieve keuze maken. Zij gingen voor een pleintje als 
gezellige ontmoetingsplek, met zitbanken, verantwoorde speeltuigen en een petanquebaan. In 
ruil voor de realisatie beloofden zij het netjes te houden. 

Na elke fase kreeg de buurt een flyer waarop de stand van zaken gecommuniceerd werd.

Vorig jaar konden we het dossier officieel overhandigen aan een delegatie van de stad.

Zij beoordeelde de hele actie als een voorbeeld van participatie, vertrokken vanuit het 
middenveld op aanvraag van de buurt zelf. 

De eerste resultaten waren bevredigend. Het pleintje wordt regelmatig onderhouden.

De volgende fase - het creëren van een ontmoetingsplek met zitbanken en eventueel 
speeltuigen - laat echter op zich wachten. 

Vorig jaar wou men geen beslissingen meer nemen die het toekomstig beleid zou 
hypothekeren; vandaar dat deze vraag nu opnieuw gesteld wordt en aangezien deze 
beleidsploeg burgerparticipatie hoog in het vaandel draagt, hopen zij op een gunstig antwoord.

Vragen:

1. steunt het bestuur dergelijke vorm van burgerparticipatie ?
2. wil het stadsbestuur van dit plekje een gezellige ontmoetingsplek maken ?
3. zo ja, kan de stad een perspectief bieden rond de realisatie van dit plekje in Bevere ?
4. kan de buurt daarover geïnformeerd worden ?

14. Raadslid Vincent Thomaes

14.1. Vraag 1: wantoestanden met steps



Net als in Ronse ontspoort het gebruik van elektrische steps in Oudenaarde.

Opgedreven steps, geen gebruik van lichten roekeloos rijden met twee personen op de step zijn maar 
enkele van het gevaarlijke rijgedrag van deze steps.

Vraag :

1. Zal Oudenaarde in navolging van buurgemeente Ronse deze steps vaker aan controles 
onderwerpen en bij niet naleven de eigenaars beboeten?

14.2. Vraag 2: werken in Oudenaarde

Wat is er aan de hand in Oudenaarde?

Vele werken liggen maanden lang stil en worden gewoon afgebakend met hekkens of signalisatie

Voorbeelden : Afbrokkelende muur Gevaertsparking zie foto:

Afsluiting achter de bibliotheek aan de gracht zie foto:

De fontein op het Droesbekeplein

Vraag:

1. Wanneer worden deze plaatsen verder afgewerkt en veilig gemaakt?

15. Raadslid Kim Erauw 



15.1. Vraag 1: mogelijke intenties van het stadsbestuur op fiscaal vlak

Gezien de opmaak van het nieuwe meerjarenplan voor deze bestuursperiode nog moet gebeuren, is het 
van belang om tijdig duidelijkheid te krijgen over de mogelijke intenties van het stadsbestuur op fiscaal 
vlak.

Vragen:

1. Kan het college van burgemeester en schepenen bevestigen of er bij de opmaak van het nieuwe 
meerjarenplan een verhoging van de aanvullende persoonsbelasting en/of een verhoging van de 
opcentiemen op de onroerende voorheffing overwogen wordt?

2. Indien dergelijke opties worden bekeken, wens ik ook graag te vernemen op basis van welke 
budgettaire of beleidsmatige inschatting dit gebeurt.

3. Welke alternatieven onderzocht worden om fiscale druk voor gezinnen en lokale ondernemers 
te vermijden.

15.2. Vraag 2: stand van zaken rond beloofd cashpunt in Nederename

In oktober laatstleden verklaarde toenmalig burgemeester, Marnic De Meulemeester, en schepen van 
Financiën, Bart Dossche, in een artikel in Het Nieuwsblad dat er in het voorjaar van 2025 een nieuw 
cashpunt zou worden gerealiseerd in Nederename, als antwoord op de toenemende nood aan 
basisbankdiensten in de deelgemeenten. Tot op heden is er echter, voor zover bij mij bekend, nog geen 
concreet resultaat zichtbaar.

Daarom stel ik volgende vragen: 

1. Wat is de huidige stand van zaken met betrekking tot het beloofde cashpunt in Nederename?
2. Wat is de voorziene timing voor de in gebruik name? 
3. Wordt er nog verder nagedacht aan bijkomende cashpunten in andere deelgemeenten die 

momenteel geen toegang meer hebben tot contant geld? Gezien de maatschappelijke 
relevantie voor senioren, minder mobiele personen en inwoners zonder digitale banktoegang, is 
transparantie in dit dossier aangewezen.


